
Stan realizacji
uchwał i wniosków z Walnego Zebrania Członków Spółdzielni z 2019 r

na dzień 31 grudnia 2019r

Tytuł uchwały, wniosku Stan realizacji

Uchwała nr 7/2019r w sprawie wykonania 
remontu oraz oświetlenia dróg dojazdowych
do garaży

Zrealizowano-Wykonano oświetlenie dróg 
wewnętrznych- dojazdowych do garaży, 
uzupełniono żwirem powstałe w wyniku 
użytkowania koleiny. Przeprowadzono 
analizę techniczną możliwości odwodnienia 
terenu.

Uchwała nr 6/2019 w sprawie wykonania 
analizy stanu technicznego oraz remontów 
placów zabaw

Zrealizowano-W ramach przeglądów 
rocznych dokonano oceny stanu 
technicznego placów zabaw, będących w 
zarządzie i administracji Spółdzielni pod 
względem bezpieczeństwa użytkowania i 
ich estetyki – wykonano: 
- wymianę elementów drewnianych, 
uszkodzonych w wyniku użytkowania, bądź 
okresu eksploatacji; przeprowadzono 
konserwację impregnatem pozostałych
- pomalowano elementy stalowe
- wymieniono piasek w piaskownicach
- uzupełniono nawierzchnię placów oraz 
uszkodzone elementy ogrodzenia  

Uchwała nr 9/2019 w sprawie zmian w 
statucie spółdzielni

Została uchylona przez Walne 
Zgromadzenie

Uchwała nr 8/2019 w sprawie zmian w 
statucie; dot. § 116 ust 6; § 15 ust 2 pkt 6

Zrealizowano- postanowieniem Sądu 
Rejonowego w Kielcach z dnia 24.07.2019r 
– rejestr przedsiębiorców Dział I, rubryka 4 
– informacje o statucie

Wniosek w sprawie oznakowania 
pojemników na śmieci oraz umieszczenia 
tabliczek informacyjnych jakie odpady 
wrzucać do poszczególnych pojemników  

Zrealizowano- Gmina Sandomierz w 
miesiącu listopadzie oznakowała pojemniki 
oraz umieściła stosowne instrukcje na 
wiatach śmietnikowych

Wniosek w sprawie umieszczenia na 
klatkach schodowych pojemników na ulotki 
reklamowe

Zrealizowano- dokonano zakupu 
pojemników na ulotki i reklamę, 
zainstalowano w widocznych miejscach na 
zewnątrz wiatrołapów

Wniosek w sprawie przeanalizowania 
współczynników ciepła na poszczególnych 
piętrach

Zrealizowano-Wniosek zgodnie z 
obowiązującym regulaminem, jego 
rozpatrzenie leży w kompetencjach Rady 
Nadzorczej Spółdzielni, która na 
posiedzeniu w dniu 27.08.2019 (Protokół nr 
6/08/19) przeprowadziła analizę 
współczynników ciepła, dokonując 
stosownej korekty


